
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 1. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 497
Under besvarelsen af samrådsspørgsmål Ø og Å den 27. januar 2011sagde
ministeren, at mulighederne for at få enkelttilskud ikke ville blive bliver forringet
som følge af den nye model, hvor tilskuddet skal følge patienten. Betyder det,
at Lægemiddelstyrelsen fortsat vil have en godkendelsesprocent, der ligger i
nærheden af de 94 pct., som det for nuværende er tilfældet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Marie Geisler Andersen (RV).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Marie.Geisler.Ander-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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